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Borculo, 9 september 2015 

Onderwerp : toevoeging kleedkamers sporthal 

Geachte heer Boer, 

Wij zijn met u in gesprek over de nieuw vast te leggen subsidie-overeenkomst 2016 en volgende 
jaren. 

Als voorbereiding op het overleg met u van 2 juli 2015 hebben wij u een meerjarenbegroting doen 
toekomen; in deze begroting, onderdeel meerjaren-onderhoudsplanning, hebben wij, op voorstel 
van uw kant, een geschat bedrag opgenomen voor de toevoeging van kleedruimten aan de sporthal. 
Zoals verzocht willen wij hierbij graag motiveren waarom deze toevoeging zeer wenselijk is. 

De sporthal is overdag in overwegende mate bezet voor onderwijsgebruik. Het bewegingsonderwijs 
is de afgelopen jaren in omvang aanmerkelijk gestegen. In klokuren van 50 minuten was de 
bezetting in het seizoen 2013- 2014 82 uur, 2014-2015 90 uur en seizoen 2015-2016 100,5 uur. 
Voor gegevens over andere jaren verwijzen wij naar de jaarlijkse managementrapportages. 

De stijging in deze seizoensovergang is het (logische) gevolg van de extra financiële middelen voor 
bewegingsonderwijs, die de scholen met ingang van 2015 ontvangen. Deze middelen worden door 
die scholen dus (ook) besteed aan docenten bewegingsonderwijs. 

Toen enkele jaren geleden het bewegingsonderwijs toenam, heeft onze Stichting uit eigen middelen 
een tweede scheidingswand gefinancierd; de plaatsing van deze wand was technisch al voorzien bij 
de bouw van de sporthal. Helaas is wel sprake van drie ongelijksoortige delen wat betreft inrichting 
en oppervlakte. De scholen kunnen zich hierin echter voldoende redden. 
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De sporthal heeft vier kleedkamers voor sporters en twee ruimten voor docenten. Bij gebruik in drie 
delen moeten leerlingen van verschillende scholen samen in een (te kleine) kleedkamer omkleden. In 
de praktijk, maar ook om meer principiële redenen, is de huidige situatie niet acceptabel, omdat: 

Er regelmatig te veel leerlingen in één ruimte moeten omkleden 
Er soms spanning optreedt door "groepsgedrag" tegen elkaar (pesterij) 
Toezicht door verschillende docenten in één ruimte tot onduidelijkheid kan leiden 
De hygiëne door te intensief gebruik onder druk staat 
De veiligheid door de grote gebruiksdruk niet voldoende gewaarborgd is. 

Met deze waarnemingen hebben wij een ontwerp laten maken voor uitbreiding van de kleedruimten 

en enige aanverwante voorzieningen; geschatte kosten rond € 350.000,-. Hiervoor wordt het 

volgende gerealiseerd in een verdieping bovenop de huidige kleedkamers. 

Twee kleedkamers voor sporters 

Twee kleedkamers voor docenten / trainers / scheidsrechters 

Een kleine tribune op een galerij voor de kleedkamers langs (één of twee rijen banken) 

Een extra vluchtweg. 

De plaatsing op de galerij van een kleine tribune-gelegenheid is ook een grote wens van de 

sportverenigingen, die in de sporthal wedstrijden spelen. Op dit moment kan publiek plaatsnemen 

op de banken direct naast de sportvloer, echter hier is het risico van letsel bij hard gespeelde ballen 

bij met name zaalvoetbal, volleybal en korfbal. 

De groei in het onderwijsgebruik van de laatste jaren betekent een groei in de prestaties van onze 

Stichting in het kader van de subsidieafspraken. De vergoeding voor onderwijsgebruik is vervat in de 

algemene jaarlijkse exploitatiesubsidie. Meergebruik door het onderwijs leidt niet tot een verhoogde 

facturering, omdat dit systeem niet gevolgd wordt. Ook de subsidie wordt niet automatisch verhoogd 

omdat de omvang hiervan afgewogen wordt in het totaal van de exploitatie van de Stichting. Dus 

zoals gesteld worden meer prestaties geleverd maar de inkomsten stijgen niet. 

De ambtelijke gemeente brede verkenning naar de mogelijkheden op termijn "gymzaalruimte" vrij te 

spelen heeft tot de voorlopige conclusie geleid, dat in Borculo, ook op langere termijn, de sporthal 

van 't Timpke en gymzaal Noord naast elkaar nodig zijn. 



De vraag of binnen de Stichting tijdelijk liquide middelen ingezet kunnen worden voor het realiseren 

van de uitbreiding van de kleedaccommodatie, kan pas op een later moment beantwoord worden. 

De mogelijke middelen zouden dan beschikbaar moeten zijn binnen de reservering groot onderhoud. 

De vraag is dan of bepaalde onderhoudsinvesteringen uit te stellen zijn ten bate van deze 

financiering. Dit kan pas goed beoordeeld worden als duidelijk is binnen welk tijdsbestek dit project 

gerealiseerd kan worden en of uitstel van gepland groot onderhoud dan verantwoord is. Onze wens 

is om de uitbreiding te realiseren in het jaar 2017. Een uitspraak in de financieringsvorm kan in de 

loop van 2016 aan de orde zijn. 

Indien u nog aanvullende vragen heeft zullen wij die graag beantwoorden. Wij hopen dat de 

gemeente kan meewerken in deze zeer wenselijke ontwikkeling. Graag ontvangen wij binnenkort een 

uitnodiging voor nader mondeling overleg over de subsidie-overeenkomst 2016 en verder. 

Met vriendelijke groeten, 

Het bestuur van Stichting 't Timpke, 

Herman Kruijt, voorzitter. 


